
RADA MIEJS KA
W Pszczynie

Protokół nr 0002.062.2023 (LXII)

sesji Rady Miejskiej w Pszczynie

z dnia 31 sierpnia 2023 r.

ad. 1.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Pszczynie Leszek Szczotka otworzył LXII sesję Rady

Miejskiej w Pszczynie, która rozpoczęła się o godz. 13°°w Dużej Sali Obrad im. Ks. Piotra

Skargi.

Prowadzący obrady przywitał radnych, burmistrza, zastępców burmistrza, skarbnika gminy,

sekretarz gminy, przedstawicieli jednostek pomocniczych gminy, wszystkich zebranych oraz

wszystkie osoby, które uczestniczą w transmisji dzisiejszej sesji.

Poinformował, że obrady sesji odbywać będą się zgodnie z klauzulą informacyjną, dotyczącą

RODO w sprawie transmitowania i utrwalania za pomocą urządzeń rejestrujących obraz

i dźwięk oraz sporządzania protokołów z posiedzeń Rady Miejskiej w Pszczynie, nagrywania

i przebiegu sesji Rady Miejskiej w Pszczynie, ktéra umieszczona jest na drzwiach wejściowych

sali sesyjnej oraz na ekranie telewizora.

Prowadzący obrady poinformował, że na ustawowy stan 23 radnych na sali obecnych jest

22 radnych i stwierdził kworum.

Obecni w chwili rozpoczęcia obrad:

Marek Dutkowski

Renata Dyrda

Krystyna Fuławka

Arkadiusz Gardiasz

Ireneusz Gruszka

Marcela Kanafek—Lewandowska

Henryk Kopiec

Jacek Kubis

Grzegorz Kuczera

. Marcelina Leki

. Andrzej Mańka

. Barbara Psik

. Piotr Rabaszowski

. Monika Rąba

. Maciej Stieber

. Leszek Szczotka

. Marek Szklorz

. Maria Szostak

. Łukasz Tetla

. Marta Wojciechowska-Smolarz

21. Andrzej Wojtanowicz

%Raśał—Wróbei

23. Michał Ziebura

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu sesji.
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Przed rozpoczęciem obrad głos zabrał burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol. Powiedział, że na

ręce Przewodniczącego Rady i burmistrza Pszczyny wpłynęły bardzo miłe informacje,

mianowicie pod egidą Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi oraz Agencji Restrukturyzacji i

Modernizacji Rolnictwa przy współudziale Śląskiej Izby Rolniczej i ODR-ów i KRUS-ów ma

przyjemność poinformować, że nasza koleżanka Pani Sołtys Joanna Skrzypczyk zajęła

pierwsze miejsce w kategorii Sołtys Roku w powiecie pszczyńskim oraz 7 miejsce w kategorii

Sołtys Roku w województwie śląskim i dostała specjalny list gratulacyjny od Agencji Rozwoju

i Modernizacji Rolnictwa. Po czym wręczył Pani Sołtys dyplomy.

ad. 2.

Prowadzący obrady Przewodniczący rady Leszek Szczotka zapytał, czy do porządku obrad są

jakieś wnioski.

Wniosków o zmianę porządku obrad nie było. Prowadzący obrady stwierdził, że dzisiejsza

sesja odbędzie się zgodnie z przedstawionym porządkiem obrad:

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum.

2. Przedstawienie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołów z LX i LXI (nadzwyczajnej) sesji Rady Miejskiej w Pszczynie.

4. Informacje i sprawozdania Burmistrza Pszczyny:

1) o pracach w okresie międzysesyjnym,

2) z realizacji Uchwał Rady Miejskiej w Pszczynie za II kwartał 2023 r.,

3) z dokonanych czynności z zakresu sprzedaży lub oddania nieruchomości w użytkowanie

wieczyste, obciążania ich ograniczonymi prawami rzeczowymi, a także ich nabycia w II

kwartale 2023 r.

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:

1) Projekt uchwały w sprawie pozostawienia wniosku mieszkańca bez rozpoznania,

2) Projekt uchwały w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania

członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Pszczyna,

3) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Pszczyna w 2023 roku“,

4) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia w Pszczynie strefy

płatnego parkowania, wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych

w strefie płatnego parkowania, wysokości opłat dodatkowych oraz sposobu ich

pobierania,

5) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Pszczyna

na Iata 2023 - 2037”,

6) Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie,

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków

|ub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie gminy

Pszczyna,

7) Projekt uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji

społecznych związanych z przygotowaniem Pszczyńskiego Budżetu Obywatelskiego,



8) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali wyodrębnionych

w budynkach położonych w Pszczynie przy uI. Bednarskiej 21 i ul. Rynek 3,

9) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej

w Pszczynie przy ul. Warownej 43,

10) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości

położonej w Pszczynie przy ul. ks. bp. H. Bednorza oraz na odstąpienie od obowiązku

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy,

11) Projekt uchwały w sprawie obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej

w Pszczynie przy ul. Katowickiej,

12) Projekt uchwały w sprawie obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonych

w Pszczynie przy ul. Czołgistów,

13) Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XVI/240/20 Rady Miejskiej w Pszczynie

dotyczącej obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej w Pszczynie przy

ul. Bielskiej,

14)Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XLII/536/14 Rady Miejskiej w Pszczynie

dotyczącej ustanowienia służebności drogi na nieruchomości położonej w Pszczynie przy

uI. Wodzisławskiej,

15) Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr LVII/726/23 Rady Miejskiej w Pszczynie

dotyczącej obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej w Piasku przy ul.

Studzienickiej,

16) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Pszczyńskiemu pomocy finansowej na

realizację zadań na drogach powiatowych (ul. Powstańców Śląskich w Czarkowie),

17) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Pszczyńskiemu pomocy finansowej na

realizację zadań na drogach powiatowych (ul. Katowicka w Piasku),

18) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023,

19) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna.

6. Wolne głosy, komunikaty.

7. Zamknięcie obrad — LXII sesji Rady Miejskiej w Pszczynie.

ad. 3.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że protokół LX sesji Rady Miejskiej

2 7 lipca 2023 r. był wyłożony do wglądu w biurze rady oraz dostępny na stronie Biuletynu

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Pszczynie.

Zapyta’r, czy do protokołu LX sesji rady są jakieś uwagi.

Uwag nie wniesiono i prowadzący obrady poddał protokół pod głosowanie.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej

Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura



NIEOBECNI (1): Rafał Wróbel

Przewodniczący rady stwierdził, z'e protokół LX sesji Rady Miejskiej w Pszczynie został przez

Radę przegłosowanyjednogłośnie.

Następnie Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że protokół LXI (nadzwyczajnej)

sesji Rady Miejskiej z 31Iipca 2023 r. był wyłożony do wglądu w biurze rady oraz dostępny na

stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Pszczynie.

Zapytał, czy do protokołu LXI sesji rady są jakieś uwagi.

Uwag nie wniesiono i prowadzący obrady poddał protokół pod głosowanie.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej

Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJE SIĘ (1): Andrzej Wojtanowicz

NIEOBECNI (1): Rafał Wróbel

Przewodniczący rady stwierdził, że protokół LXI sesji Rady Miejskiej w Pszczynie został

przez Radę przegłosowany wymaganą większością głosów.

ad. 4.

Przewodniczący obrad Leszek Szczotka powiedział, że Informację burmistrza Pszczyny

o pracach w okresie międzysesyjnym, Sprawozdanie z realizacji Uchwał Rady Miejskiej w

Pszczynie za II kwartał 2023 r., Sprawozdanie 2 dokonanych czynności z zakresu sprzedaży

lub oddania nieruchomości w użytkowanie wieczyste, obciążania ich ograniczonymi prawami

rzeczowymi, a także ich nabycia w ll kwartale 2023 r. Radni otrzymali. Zapytał, czy do

informacji i sprawozdań Radni mają zapytania |ub uwagi.

Pytań, uwag nie zgłoszono i przewodniczący rady stwierdził, że ww. informacja i

sprawozdania zostały przez radę przyjęte do wiadomości.

Informacja isprawozdania burmistrza Pszczyny stanowią odpowiednio załączniki nr 2, 3 i4

do protokofu sesji.

ad. 5.

5.1)

Przewodniczący rady Leszek Szczotka odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie

pozostawienia wniosku mieszkańca bez rozpoznania.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1



Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Jacek Kubis

NIEOBECNI (1): Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecnos’ci 22 radnych, Uchwała Nr LXll/775/23 w sprawie

pozostawienia wniosku mieszkańca bez rozpoznania, podjęta została większością 21

głosów „za", przy 1 głosie „wstrzymującym się", bez głosów „przeciw". Prowadzący obrady

stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

5.2)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie określenia

trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w

Gminie Pszczyna.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej

Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXII/776/23 w sprawie

okres’lenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu

Interdyscyplinarnego w Gminie Pszczyna, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za".

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

5.3)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie przyjęcia

„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na

terenie gminy Pszczyna w 2023 roku”.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.



Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘSIĘ10, BRAK GŁOSU10, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej

Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): RafałWróbeI

W wyniku głosowania, w obecnos’ci 22 radnych, Uchwała Nr LX/777/23 w sprawie

przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności

zwierząt na terenie gminy Pszczyna w 2023 roku”, podjęta została jednogłośnie 22 głosami

„za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

5.4)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany

uchwały w sprawie ustalenia w Pszczynie strefy płatnego parkowania, wysokości stawek

opłat za parkowanie pojazdów samochodowych w strefie płatnego parkowania, wysokości

opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały sąjakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Henryk Kopiec

NIEOBECNI (1): RafałWróbeI

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LX/778/23 w sprawie zmiany

uchwały w sprawie ustalenia w Pszczynie strefy płatnego parkowania, wysokości stawek

opłat za parkowanie pojazdów samochodowych w strefie płatnego parkowania, wysokości

opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania, podjęta została większością 21 głosów

„za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się", bez głosów „przeciw". Prowadzący obrady

stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

5.5)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytałtytuł projektu uchwały w sprawie przyjęcia

„Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla

Gminy Pszczyna na Iata 2023-2037".



Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej

Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): RafałWróbeI

W wyniku głosowania, w obecnos’ci 22 radnych, Uchwała Nr LXII/779/23 w sprawie

przyjęcia „Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa

gazowe dla Gminy Pszczyna na Iata 2023-2037", podjęta została jednogłośnie 22 głosami

„za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

5.6)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie określenia

zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków |ub znajdujących się w gminnej ewidencji

zabytkéw, położonych na terenie gminy Pszczyna.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYM UJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej

Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXII/780/23 w sprawie

określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków |ub znajdujących się w gminnej

ewidencji zabytkéw, położonych na terenie gminy Pszczyna, podjęta została jednogłośnie

22 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę

jednogłośnie.



5.7)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie okres’lenia

zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych związanych z przygotowaniem

Pszczyńskiego Budżetu Obywatelskiego. Dodał, że w związku z zakończonymi konsultacjami

społecznymi projektu uchwały wprowadza autopoprawkę do uzasadnienia. Pełna treść

autopoprawki burmistrza stanowi załącznik nr 5 do protokołu sesji.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały sąjakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Andrzej Mańka

NIEOBECNI (1): Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXII/781/23 w sprawie

określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych związanych z

przygotowaniem Pszczyńskiego Budżetu Obywatelskiego, podjęta została większością 21

głosów „za", przy 1 głosie „wstrzymującym się”, bez głosów „przeciw”. Prowadzący obrady

stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

5.8)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia

zgody na sprzedaż lokali wyodrębnionych w budynkach położonych w Pszczynie przy ul.

Bednarskiej 21 i ul. Rynek 3.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały sąjakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej

Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Rafał Wróbel



W wyniku głosowania, w obecnos’ci 22 radnych, Uchwała Nr LXll/782/23 w sprawie

wyrażenia zgody na sprzedaż lokali wyodrębnionych w budynkach położonych w Pszczynie

przy ul. Bednarskiej 21 i ul. Rynek 3, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za".

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

5.9)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia

zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul. Warownej 43.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYM UJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej

Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecnos’ci 22 radnych, Uchwała Nr LXII/783/23 w sprawie

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul. Warownej 43,

podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała

podjęta została przez radę jednogłośnie.

5.10)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia

zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul. ks. bp. H. Bednorza

oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Henryk Kopiec



NIEOBECNI (1): Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecnos’ci 22 radnych, Uchwała Nr LXII/784/23 w sprawie

wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul. ks. bp.

H. Bednorza oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy

dzierżawy, podjęta została większością 21 głosów „za", przy 1 głosie „wstrzymującym się",

bez głosów „przeciw". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę

wymaganą większością głosów.

5.11)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie obciążenia

służebnością gruntową nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul. Katowickiej.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej

Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): RafałWróbeI

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXII/785/23 w sprawie

obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul.

Katowickiej, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził,

że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

5.12)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie obciążenia

służebnością gruntową nieruchomości położonej w Pszczynie przy uI. Czołgistów.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej
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Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Rafał Wrébel

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXII/786/23 w sprawie

obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul.

Czołgistów, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził,

że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

5.13)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie uchylenia

Uchwały Nr XVI/240/20 Rady Miejskiej w Pszczynie dotyczącej obciążenia służebnością

gruntową nieruchomości położonej w Pszczynie przy uI. Bielskiej.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej

Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): RafałWróbeI

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXII/787/23 w sprawie

uchylenia Uchwały Nr XVI/240/20 Rady Miejskiej w Pszczynie dotyczącej obciążenia

służebnością gruntową nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul. Bielskiej, podjęta

została jednogłośnie 22 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta

została przez radę jednogłośnie.

5.14)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie uchylenia

Uchwały Nr XLII/536/14 Rady Miejskiej w Pszczynie dotyczącej ustanowienia służebności

drogi na nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul. Wodzisławskiej.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYIVI UJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej

Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXII/788/23 w sprawie

uchylenia Uchwały Nr XLII/536/14 Rady Miejskiej w Pszczynie dotyczącej ustanowienia

służebności drogi na nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul. Wodzisławskiej, podjęta

została jednogłośnie 22 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta

została przez radę jednogłośnie.

5.15)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytałtytuł projektu uchwały w sprawie uchylenia

Uchwały Nr LVII/726/23 Rady Miejskiej w Pszczynie dotyczącej obciążenia służebnością

gruntową nieruchomości położonej w Piasku przy uI. Studzienickiej.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały sąjakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania12A: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYM UJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej

Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXII/789/23 w sprawie

uchylenia Uchwały Nr LVII/726/23 Rady Miejskiej w Pszczynie dotyczącej obciążenia

służebnością gruntową nieruchomości położonej w Piasku przy ul. Studzienickiej, podjęta

została jednogłośnie 22 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta

została przez radę jednogłośnie.

5.16)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie udzielenia

Powiatowi Pszczyńskiemu pomocy finansowej na realizację zadań na drogach powiatowych

(ul. Powstańców Śląskich w Czarkowie).

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.
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Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Henryk Kopiec

NIEOBECNI (1): Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXII/790/23 w sprawie

udzielenia Powiatowi Pszczyńskiemu pomocy finansowej na realizację zadań na drogach

powiatowych, podjęta została większością 21 głosów „za", przy 1 głosie „wstrzymującym

się", bez głosów „przeciw”. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez

radę wymaganą większością głosów.

5.17)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie udzielenia

Powiatowi Pszczyńskiemu pomocy finansowej na realizację zadań na drogach powiatowych

(ul. Katowicka w Piasku).

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały sąjakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Henryk Kopiec

NIEOBECNI (1): Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXII/790/23 w sprawie

określenia zasada udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków |ub znajdujących się w gminnej

ewidencji zabytków, położonych na terenie gminy Pszczyna, podjęta została większością 21

głosów „za", przy 1 głosie „wstrzymującym się”, bez głosów „przeciw". Prowadzący obrady

stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.
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5.18)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmian

w budżecie gminy na rok 2023.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały sąjakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Henryk Kopiec

NIEOBECNI (1): Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXII/792/23 w sprawie zmian

w budżecie gminy na rok 2023, podjęta została większością 21 głosów „za", przy 1 głosie

„wstrzymującym się", bez głosów „przeciw". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała

podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

5.19)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmian

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYM UJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Henryk Kopiec

NIEOBECNI (1): Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXII/793/23 w sprawie zmian

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna, podjęta została większością

21 głosów „za", przy 1 głosie „wstrzymującym się", bez głosów „przeciw”. Prowadzący

obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

Wykaz podjętych na LXII sesji Rady Miejskiej uchwał stanowi załącznik nr 6 do protokołu sesji.
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ad. 6.

1. Głos zabrał radny Piotr Rabaszowski. Powiedział, że w imieniu własnym, jako sołtys, Rady

Sołeckiej oraz mieszkańców Wisły Wielkiej chciałby zaprosić wszystkich na uroczyste

obchody 800 — lecia Wisły Wielkiej, które odbędą się w sobotę 2 września br.

2. Głos zabrał radny Henryk Kopiec. Powiedział —„Panie przewodniczący, Panie burmistrzu.

Taki długi okres czasu minął, chciałbym się odnieść do rozmowy z ostatniej sesji, kiedy

Pan burmistrz mnie zachęcał do tego, żebyjakiekolwiek tematy, informacje zgłaszać w

tutejszym Urzędzie Miasta do poszczególnych komórek. Panie burmistrzu, ja to robię tak

szczerze mówiąc od 2014 roku i Pan burmistrz na pewno tq datę z czymś kojarzy. A tak

szczerze mówiąc od 2017 roku Pana burmistrza się pytam, zadaję pytania, chyba juz”

kilkadziesiąt ich było. / do dnia dzisiejszego, tak szczerze mówiąc, zadnej merytorycznej,

rzetelnej odpowiedzi nie otrzymałem. Państwo o wielu rzeczach nie wiedzą, które się w

dalszym ciągu toczą, mają miejsce, ale niech dzisiaj temat...Nie chcę wracać. Panie

burmistrzu radny ma prawo pytać, rozmawiać, dyskutować na komisjach, na sesji. Ma

prawo oglądać, skontrolować, przekazać informacje swoim wyborcom, swoim

mieszkańcom osiedla, czy to przy pomocy mediów, czy innych jakichś tam czasopism.

Proszę Państwa, ale to, co mnie ostatnio w Pszczynie spotkało...Hasło: „ Wolne media”.

Proszę Państwa. Po raz pierwszy odważyłem się napisać artykuł na temat, o którym tutaj

mówiłem. Tereny zalewowe na terenie Pszczyny, szczególnie w dorzeczu rzeki Dokawa.

Proszę Państwa, co się okazało? To był sponsorowany artykuł, zapłacony, czego redakcja

Pless się nie spodziewała, że ja zapłacę za ten artykuł. Artykuł ukazał się tylko przez

godzinę. Po godzinie został zdjęty. Na moją interwencję po 4 godziny informacji, po

praniu mózgu w redakcji - puścimy Pana artykuł, ale dopiero od piątej strony. Ja

obserwuję sponsorowane artykuły. One idą od pierwszej, druga, trzecia... Wzaleźności od

zaciekawienia, aktywności tych sprawdzających. Ja się pytam 'dlaczego?’...No bo tam są

pewne nieścisłości. Proszę Państwa, za nieścisłości odpowiadam ja, jeżeli piszę. Każdy ma

prawo wówczas pozwać mnie do sądu. Więcja dziękuję za takie wolne media. Nie wiem,

kto miał wpływ na to, kto zadecydował o tym, że informacje te usunięto. Sq one na naszej

stronie osied/owej, w dalszym ciągu wiszą, ale proszę Państwa, już odchodząc od tych

wolnych mediów. Ja nawet... Tak szczerze mo’wiqc...Chciafem pozwac’ Pless, ale

zrezygnowałem z tego, be to szkoda w ogóle na terenie Pszczyny kogokolwiek pozywać.

Proszę Państwa, tereny zalewowe. Ja dzisiaj wystosowałem pismo z zapytaniem do Pana

burmistrza, bo Pan burmistrz częściowo mi odpowiedział na pytania dotyczące

kanalizacji. Panie burmistrzu, ja bym chciał dokładnie wiedzieć, ile posesjijest

nieskanalizowanych, jaki to jest procent. Nie będę już wracał. Pismo, zapytania sq. Mam

nadzieję, że na Komisję Gospodarki dostaniemy te odpowiedzi. Proszę Państwa,

informowano mnie, że do Urzędu Miasta wpłynęło pismo z W05 dotyczqce nielegalnego

spuszczania ścieków na terenach zalewowych Sołectwa Jankowice. Nie będę dzisiaj mówił

na razie dokładnie. Pismo to z WOŚ przeczytałem i to pismo nie różni się opisem sytuacji,

która ma miejsce, jeżeli chodzi o śmieci, zaległości, nieczystości na terenie naszego kraju i

to, co się dzieje w innych miejscowościach, a więc podpalania, spalania...A/e dokładnie,

jak otrzymam to pismo... Zresztą Państwo też macie prawo zapoznać się z tym pismem.
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Tam jest wyjas’nione, jak się to czyni, kto to czynił, jak to wygląda, ale to wrócimy za

miesiąc do tej sprawy. Panie burmistrzu, ja mam taki gorący apel. Do końca kadencji nie

zostało dużo miesięcy. Nie raz, nie dwa, nie trzy mówiłem o zjeździe z DK 1 na Polne

Domy. Ja tu tłumaczyłem moim koleżankom ikolegom, dlaczego wstrzymuję się czasami

przy zmianach budżetowych. Proszę Państwa, wiecie, że budżet się tworzy w pewnym

okresie, ale potem w ciągu roku to jest ponad 30 zmian Pana burmistrza i 10 zmian

radnych uchwałami. Ja nie potrafię się na pewne rzeczy, które mieszczą się w kwocie 50—

60 tysięcy doczekać przez 6—7 lat, a tu w ciągu roku wrzuca się pieniążki. Najpierw się

mówi, z'e ich nie ma, a teraz są i robi się pewne rzeczy...Ale co zrobiono na moim osiedlu?

To w myśl Pana hasła, Panie burmistrzu, wyborczego z mieszkańcami dla mieszkańców.

Tam była wizytacja na tej ulicy, na którą policja nie przyjechała, chociaż to był taki organ,

który może wydać pewną decyzję i opinię, ale nie zjawił się. Były ustalenia, że

wykupujemy grunta, robimy projekt... Choćby nawet w tym roku...A inwestycję? Jaką

inwestycję? Kwota 150000 złotych, robimy w przyszłym roku. [proszę Państwa, co się

okazało? Na ten teren przyjechała Zieleń Miejska. Dobrze, że kobiecina była w domu...!

oni będą wyrywać żywopłot na prywatnym gruncie i utwardzać teren kamieniami, bo na

razie zrobią prowizorkę chodnika. Kobiecina...Akurat źle trafili... Ogarnięta, zaraz telefon

był do mnie oczywiście. Proszę Państwa, na prywatny grunt? Takie jest działanie Urzędu

Miasta? Tak działa Urząd Miasta i jego służby? Proszę Państwa, wyobrażacie sobie, jakja

się musiałem wstydzić przed tą kobietą?]a nie wiedziałem, czy płakać... I co robić ? Panie

burmistrzu... No wybaczmy, ale tego rodzaju działania nie mogą mieć miejsca. Ustaliliśmy

konkretnie, co robimy... Wykup gruntów, projektowanie, a nie, że firma przyjeżdża i oni

będą na prywatnym gruncie robić, co chcq...No tak działać Urząd Miasta nie może. Ale

tego rodzaju działania...Zresztą Pan burmistrz wie dobrze, że toczą się na moim osiedlu

od wielu, wielu lat. Ja to zniosę, zejdzie to ze mnie, tylko osobiście mam pretensje. Mam

nadzieję, że ponownie taka sama sytuacja nie będzie miała miejsca. Dziękuję bardzo”.

Odnosząc się do wypowiedzi radnego Henryka Kopca, burmistrz Pszczyny poprosił o

udzielenie szczegółowych wyjaśnień Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej

Katarzynę Huptys.

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej powiedziała: „Panie Przewodniczący,

Szanowni Państwo, żeby wyjaśnić tą sytuację, bo to, co mówi Pan radny, rzeczywiście

brzmi dość strasznie, ale spotkanie na ulicy Polne Domy z mieszkańcami miało miejsce 12

czerwca 2023 roku. Z tego spotkania sporządzony został protokół. Na tym protokole sq

podpisani mieszkańcy. My w tym protokole mamy zaznaczoną zgodę właścicielek dwóch

posesji na wykonanie takich prac doraźnych w celu poprawy tego bezpieczeństwa. Jedna

z mieszkanek wyraziła zgodę na wycięcie żywopłotu, który znajduje się międzyjezdniq, a

ogrodzeniem posesji oraz po wycięciu tego żywopłotu utwardzenie pobocza tłuczniem.

Druga z właścicielek wyraziła zgodę na przycięcie gałęzi przechodzących przez ogrodzenie

siatkowe oraz wysypanie tego pobocza tłuczniem. Rzeczywiście na podstawie tego

protokołu Wydział Gospodarki Komunalnej zwrócił się do Zakładu Zieleni Miejskiej 0

wykonanie tego wycięcia żywopłotu. Pani właścicielka zmieniła zdanie, nie wyraziła na to

zgody, nikt nie przeprowadził tam z'adnych działań polegających na naruszeniu własności
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bez woli i zgody właścicielki. Wystąpiliśmyjeszcze raz na piśmie do właścicielki, czy

podtrzymuje swoje stanowisko zawarte w protokole, czy zmienia zdanie. Pani zmieniła

zdanie. Poinformowała nas, że nie wyraża zgody na przeprowadzenie działań przed

wykupem tych gruntów, dlatego też nasze działania zostały wycofane. Nie podjęliśmy

żadnych działań bez wcześniejszej pisemnej zgody właścicielek nieruchomości”.

Ad vocem radny Henryk Kopiec powiedział: „Proszę Państwa, wierzyć można, gra słów

albo jednemu, albo drugiemu. Ja tam byłem na tej komisji. Proszę Państwa, myśmy od

samego początku mówili: żadnych prowizorek. Prowizorki to ja w swoich kadencjach

przeżyłem i wiem, jak one wyg/qdajq. Proszę Państwa, takich prowizorek mamy kilka na

terenie Miasta Pszczyny. Do dnia dzisiejszego będziemy dokładać pieniądze, poprawiać

buble [ podatnik będzie drugi raz opłacał inwestycje. Proszę Państwa, żadne prowizorki.

Panie burmistrzu, ja ostatnio na Pless przeczytałem...]a tylko chcę tylko kawałek chodnika

80 metrów i przejście dla pieszych w miejscu bardzo niebezpiecznym, a ostatnio na Plessie

przeczytałem, że... Panie przewodniczący... w ćwiklicach to nawet 2 chodniki i przejścia są

co 15 metrów, ale ja wiem, tam w ćwiklicach wszystko jest podwójnie, potrójnie, nie?

Przewodniczący rady odpowiedział: „No mamy drogipowiatowe, gminne, także akurat

tak się złożyło i nawet wojewódzką mamy. "

Radny Henryk Kopiec dodał: „ Wszystkie drogi...Panie przewodniczący... Wszystkie drogi

nasze sq”.

Głos zabrał radny Arkadiusz Gardiasz. Powiedział: „Szanowni radni, Panie burmistrz. Ja

tutaj w imieniu mieszkańców chciałem podziękować, że w trakcie budżetu

przegłosowaliśmy uch wałę w sprawie zmian. Udało się zabezpieczyć środki na rozbudowę

parkingu przy ulicy Bielskiej, tq kwotę 50 tysięcy złotych, takjak tutaj wspólnie z radnym

Markiem wnioskowaliśmy. Liczę na t0, że się uda zastosować przy tym parkingu

rozwiązania zielono-błękitnej infrastruktury, uwzględniając zmianę klimatu i małą

retencję przede wszystkim, żebyśmy nie tworzyli takiej betonowej pustyni i to

zastosowali. Serdecznie dziękuję i Panu Burmistrzowi, że udało się wygospodarować te

środki, i radnym za to, że przegłosowali uchwałę. Dziękuję”.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że o możliwość zabrania głosu w tym

punkcie obrad poprosiła mieszkanka. W związku z tym zwrócił się do Radnych z

zapytaniem czy wyrażają zgodę na udzielenie głosu mieszkance. Radni jednogłośnie

zgodzili się na zabranie głosu i głos zabrała Pani Łucja Prządka. Powiedziała: „Dziękuję

bardzo za udzielenie głosu. Państwo mnie znacie w większej części - Łucja Prządka. Ja

przede wszystkim chciałam poinformować o uroczystości. Może to za duże słowo...0

spotkaniu absolwentów, byłych absolwentów Liceum Pedagogicznego. To jest stulecie

powołania, powołania Seminarium Nauczycielskiego i Liceum Pedagogicznego. To

rzeczywiście... Myślę... Historia, bo najmłodszy rocznik, który skończył Liceum

Pedagogiczne, ma w tej chwili 72 lata, więc nie wiadomo, czy będzie następne spotkanie.

Może tam... Tak t0 mniej więcej wygląda: Spotkanie w stulecie założenia Seminarium

Nauczycielskiego Liceum Pedagogicznego im. Powstańców Śląskich w Pszczynie. Program

uroczystości. 21 wrzesień, czwartek, 2023 rok o godzinie 10.00 w naszym kościele

parafialnym msza święta w intencji nieżyjących uczniów, profesorów i tak dalej. O 11.30
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jest uczczenie pamięci poległych za wolność Ojczyzny w latach 1939-1945. W budynku

Liceum Pedagogicznego przy ulicy Bogedaina jest wmurowana tablica pamiątkowa, Więc

tam uda się delegacja. O 12.00jest spotkanie w sali gimnastycznej „szkoły ćwiczeń” i to

sq wystqpienia oko/icznos’ciowe irówniez' część artystyczna, po której roczniki spotykają

się we własnym towarzystwie i udają się do miejsc, które wcześniej sobie zorganizowały

czy zamówiły. Wydaje się, że właściwie to ostatnia część będzie najważniejsza po prostu

ze względów...No ludzie się spotkają nie wiadomo p0 ilu latach. Ważna część. A jeśli

chodzi o... Takjuź zupełnie prywatnie... O ćwiczeniówkę. Mieszkałam w ćwiczeniówce 27

lat, czyli cały okres trwania Liceum Pedagogicznego, plus jeszcze mój tata był woźnym

przed wojną, czyli właściwie cała historia liceum. No to jest mój dom po prostu. Muszę

Państwu powiedzieć, że wątroba mi się przewraca, jak patrzę na ćwiczeniówkę. To jest

niesamowite. To jest szkoła, której nie ma... Nie ma i nie było. To jest budynek. Naprawdę

od 1933 roku to właściwie wszystko stoi. Drobny remont czy coś i wszystkie urządzenia,

jakiekolwiek są do występów, dla teatru, dla koncertów. Cokolwiek sportowe... Wszystko.

Mam nadzieję, że dożyję. Sala gimnastyczna jest wyremontowana. Jeśli Pan

przewodniczący.„Zmieniam temat...pozwoli, bo ja z jedną sprawą nie mogę przyjść, to nie

ma mowy. Rozmawialiśmy i na zebraniach osiedlowych i chyba przy poprzedniej mojej

bytności tu u Państwa. Wspominaliśmy o parkingu przed cmentarzem Wszystkich

Świętych, bo może by się dało coś przesunąć. Proszę Państwa, to jest niewielki kawałek,

ale sytuacja przed świętami Wszystkich Świętych, Dzień Matki, Dziadka... Obojętnie co.

Tam jest wprawdzie niewielki kawałek, ale trochę samochodów by się tam zmieściło, ale

tam jest... Jak to po śląsku gadają... Dryjok. Jak wjedzie, to nie wyjedzie, szczególnie jak

jestjeszcze deszcz, a można by ten kawałek wykorzystać? Nie wiem, kto tam z kim może

na ten temat porozmawiać. No na pewno trzeba rozmawiać, zawsze się znajdzie jakieś

rozwiązanie. I jeszcze jedna sprawa dotycząca cmentarza. Wspominałam również i na

zebraniu osiedlowym i wcześniej. Tabliczka na grobie Powstańca Styczniowego... Teraz są

wszędzie uroczystości...A u nas to tabliczka się po prostu poniewiera. Ona raz leży na

grobie, raz leży poza, raz leży w tym takim jakby kwietniku. Jakjestem oczywiście tam

gdzieś, to wciskam, wsadzam, ale trzeba to umocnić, albo po prostu zabrać, bo to wstyd.

Ktoś pójdzie wciepie do hasioka ibędzie po problemie, bo nie wiadomo, co to jest. Nie

każdyjest zorientowany. I jeszcze już zupełnie przyziemne sprawy, takie dla ludzi, między

innymi właśnie złota rączka, o której też wspominałam. To nie chodzi o to, że sąsiad tam

zawodzi sąsiada, powiesi ci tam firanę czy coś. Nie. To moz'e być mały pokoik. Pan, który

ma różne narzędzia, który lubi robić, napisane 'złota rqczka'i wtedy przychodzi się do

niego, płaci się za usługę, a on wykonuje drobne rzeczy, powieszenie firany. Dojdziecie

Państwo do tego wieku. To jest problem, bo ktoś po pierwszym takim moim wystąpieniu

mówił: a co to? Chłop nie umie przykręcić śruby? No umie przykręcić, ale majuż 80 lat,

więc nie mogę ryzykować. Koniecznie. W innych miastach sq. Warto byłoby się

dowiedzieć, porozmawiać. Na pewno by się ktoś znalazł, kto by tam jeszcze trochę sobie

przydłubałjakieś pieniądze czy coś. I jeszcze jeden, Panie radny nasz osiedlowy. To nawet

nie jest problem. To nawet nie jest problem, ale wyobraźcie sobie Państwo, że przez 14 lat

był sklep spożywczy Balbina. Przez następnych 14 lat sklep Jawor. Teraz nie ma nic.
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Owszem, jest BISAM, jest Kondzielnik, ale tam trzeba dojść albo dojechać. Myślę o

starszych ludziach, samotnych ludziach. Taki sklepik niewielki z podstawowymi towarami

rozwiązałby naprawdę...No... To są takie sprawy, które ułatwiają życie. To tyle. Dziękuję

bardzo. No i wszystkiego dobrego”.

Ponownie głos zabrał radny Henryk Kopiec. Powiedział: „Panie Przewodniczący, Panie

burmistrzu. Tak trochę historii, bo Pani Prządka tutaj ładnie przedstawiła historię Liceum

Pedagogicznego, to ja jestem tym najmłodszym absolwentem tej szkoły. W Pszczynie jest

tylko jeszcze jedna koleżanka, która w tym roku, w latach 70-tych kończyła liceum, 0 Pani

Prządka była nauczycielem prowadzącym mnie do zawodu, bo u Pani Przqdki musiałem

prowadzić lekcje w klasach młodszych i takie było przygotowanie do zawodu. Ja tutaj na

wspólnym posiedzeniu komisji apelowałem do Pana wiceburmistrza. Panie

wiceburmistrzu, 21 września sq uroczystości, otoczenie tego budynku należałoby

doprowadzić do porządku. Te lebioa'y, chwasty, pokrzywy dookoła budynku. Nikt na

prywatnej posesji na takie dziadostwo sobie nie pozwoli. / tutaj prosiłem, żeby

porozmawiać, żeby boisko, które jest w Szkole nr 5 dawnej, teren ten był otwarty,

ogólnodostępny. Tam jest płyta. Jeżeli chodzi o boisko, jest bardzo dobra. Nie jest to

boisko pełnowymiarowe. Apelowałem, że jest Szkoła nr 1, która będzie miała ogromne

problemy, bo jak tam się zacznie budowa czy... Zresztą w ogóle tam juz" teraz nie można

wchodzić...Żeby młodziez”, dzieci, szczególnie klasy młodsze mogły z tego boiska tam

korzystać. Tam przed szkołą jeszcze liście leżą, chyba takie czteroletnie, pięcioletnie. Cały

ten teren przed placówką wygląda tak, jakja wychodząc w latach 70., czyli minęło 53 lata

iprzed tym budynkiem nie zrobiono nic. Mam nadzieję, że przed tymi uroczystościami

podziałamy tam trochę i doprowadzimy ten budynek do porzqdku. Dziękuję bardzo”.

Głos zabrał burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol. Powiedział: „Drodzy Państwo, kilka

informacji, co się będzie działo w najbliższym czasie, jakie działania podjęliśmy. Po

pierwsze chciałem bardzo podziękować za organizację dożynek. Duże podziękowania na

ręce Pani sołtys, Pani radnej, naszych dożynkowych starostów, Pani Darii, Pana Piotra i

Państwu dziękuję za uczestnictwo. To było wyjątkowe wydarzenie. Pogoda nam dopisała

do godziny 24:00, potem trochę się zepsuło, ale całe szczęście wytrzymało. Tam tez' była

pierwsza część obchodów naszych Wiseł. Pierwsze 800-lecie Wisły Małej, teraz w sobotę,

takjak Pan Radny Rabaszowski, Pan sołtys zapraszał, od godziny 14:00 msza w kościele.

Serdecznie zapraszamy na drugą część obchodów 800—lecia Wisły Wielkiej tym razem. W

międzyczasie, dokładnie w tym samym dniu odbywa się duża uroczystość w Zagrodzie

Żubrów. Po raz kolejny, po raz piętnastyjest Festiwal Muzyki Myśliwskiej. Od wczesnych

godzin porannych, w zasadzie od 9:00 do godziny prawie 16:00 możecie Państwo

posłuchać gry na rogach. Przyjeżdżają zespoły z całej Polski. Bardzo ciekawyfestiwal o

Róg Księcia Pszczyńskiego i po raz pierwszy ze względu na rok Daisy również jeden z

uczestników skomponował Hymn Daisy, który będzie odgrywany na rogu... Nie powiem

jakim, bo to musiałbym zapytać muzyków, którzy by mnie pewnie wsparli, ale również ten

róg o jakiejś konkretnej barwie będzie prezentowany. Oprócz tego na ręce Pana

przewodniczącego przekazaliśmy wejściówki na jubileuszowy XX Festiwal Żubrowisko,

gdzie będzie podsumowanie wszystkich 20 lat w postaci płyty, wieczorem koncert
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Nocnego Kochanka. Dla tych, którzy chcą uczestniczyć, Pan przewodniczący posiada

stosowne wejściówki. Dostaliśmy również zaproszenie od Pana Prezesa Łukasza wraz ze

strażakami na Gminne Zawody Sportowo-Poźarnicze 16 września w Studzionce.

Serdecznie Państwa zapraszam. To z takich jeszcze rzeczy zewnętrznych, gdzie można

skorzystać z pogody. Drodzy Państwo, bardzo ważne dwie informacje. Jak Państwo

wiecie, ten rok to rok kumulacji roczników w szkołach średnich. Byliśmy na bieżąco w

ścisłym kontakcie ze względu na to, że prowadzimyjedną szkołę średnią ze Starostwem,

konkretnie z Panem wicestarostq i Panią starostą odpowiedzialną za oświatę i podjęliśmy

najpierw decyzję o otwarciu piątego oddziału w naszym III Liceum, kolejne 30 miejsc. W

konsekwencji podjęliśmy kolejną decyzję o otwarciu szóstego oddziału, czyli tak

naprawdę ponad 60 uczniów dodatkowo znalazło miejsce w naszym III Liceum w

profilowanych klasach, to były klasy matematyczno-angielskie. Cieszymy się, z'e w

zasadzie odpowiedz’ była natychmiastowa. Wczoraj, jak spotkaliśmy się na odprawie z

dyrektorami, Pani Dyrektor Pszonak poinformowała nas, że w zasadzie z 30jeszcze

dodatkowych miejsc, wypełniły się one w ciągu kilku dni do 28, więc zobaczcie Państwo,

jakie ogromne zapotrzebowanie jest na szkoły średnie. Dzięki też temu większość

młodzieży zostanie na terenie gminy Pszczyna, nie będzie musiała migrować iszukać szkół

średnich poza naszym terenem. Również informacja o inwestycjach. Byliście Państwo

oglądać Pszczyńskie Centrum Kultury. Widzicie jak biegną prace. Również zakończyliśmy

prace budowlane w przedszkolu w Studzienicach. Firma budowlana oddała obiekt do

odbiorów i w najbliższych tygodniach planujemy gdzieś na początku października

przenieść oddziały ze szkoły do przedszkola. T0 zależy tylko i wyłącznie od czasu odbiorów

poszczególnych służb. T0 troszkę trwa, ale proces budowlanyjest całkowicie zamknięty.

Wprzypadku przedszkola w Czarkowie planujemy go oddac’ do uz'ytkowania na przełomie

lutego i marca przyszłego roku, więcjeszcze w tej kadencji, bo takie też są plany, również

kolejne przedszkole zasili miejsca dla naszych przedszkolaków. Mamy równieź

zakończone w 100% prace budowlane na budynkach socjalnych i budynkach

tymczasowych na ulicy Dobrawy. W najbliz'szych dniach będziemyje zasiedlać. To są

również inwestycje, które udało nam się zrealizować dzięki rządowej pomocy, z pieniędzy

pochodzących z BGK. / trwa kolejny etap... Na razie jeszcze papierowy, ale wjuź nie

długim czasie budowy kolejnych budynków realizowanych przez Pszczyńskie Towarzystwo

Budownictwa Społecznego. Jak będziecie Państwo jechać ulicą Cieszyńską, zobaczcie, tam

te bloki rosną. Jeszcze zostało kilka mieszkań, które można dla tych, którzy oczywiście się

kwalifikują, można złożyć akces na zasiedlenie. Pytanie, które wielokrotnie zostało nam

zadawane. Drodzy Państwo, kończymy ten bardzo trudny projekt budowy ścieżki

rowerowej na odcinku Łąka— Wisła. To jest ten ostatni odcinek. Warto przypomnieć, że to

jest tylko jeden z niewielu odcinków. Wszystkie pozostałe poszły bez problemu. Ten jeden

ze względu okres pandemii, cen materiałów, trudności też w rozmowach zfirmq, nie

ukrywam, trochę się wlókł, ale jestes’myjuż na dobrym finiszu, także w najbliższych

tygodniach ten temat zostanie całkowicie zamknięty i ta ścieżka zostanie oddana. Łącznie

w ostatnich latach, W zasadzie można powiedzieć, że w Państwa kadencji oddaliśmy

prawie 30 km tras rowerowych dla naszych mieszkańców. Trzeba podkreślić, ponieważ
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wielokrotnie teź pytają mnie mieszkańcy, czy to są ścieżki rowerowe, czy to są trasy

rowerowe. Drodzy Państwo, to są trasy rowerowe, które biegną przede wszystkim do

centrum przesiadkowego, bo taka była idea tych dojazdów tak, z'eby mieszkan’cy mogli

bezpiecznie dojechać do centrum przesiadkowego i przerzucić się na pociąg czy na

autobus, czy zostawićjakikolwiek inny środek lokomocji i to się udało. Jesteśmy również

po rozmowach ipo negocjacjach, ipo bardzo dobrym, takim konstruktywnym

rozwiązaniu przygotowania ulicy Sokoła do włączenia w projektowaną przebudowę

przejazdu kolejowego na ulicy Dworcowej. Tutaj Powiat zlecił projektowanie, jesteśmy po

spotkaniach z PKP, czekamy na ostateczną decyzję wyłonienia wykonawcy, ponieważ ta

decyzja jeszcze nie padła, ale mamy zapewnienia, że w najbliższym miesiącu, najbliżej

półtorej miesiąca zostanie podpisana umowa i będziemy wiedzieć wtedy, jakjuż będą

terminy kolejnych realizacji tej inwestycji, bardzo trudnej dla Pszczyny. To trzeba

pamiętać, ponieważ to się wiąże również z docelowymi utrudnieniami w ruchu pomiędzy

jedną częścią Pszczyny, a drugq ze względu na prace na torach kolejowych. To będziemy

Państwa informować, ponieważ czekamy na spotkanie. Zarówno powiat, jak i my, kiedy

zostanie już ostatecznie podpisana umowa i wykonawca położy na stół harmonogram

funkcjonowania przejazdów kolejowych na całym tym odcinku, czyli odcinku od

Goczałkowic w naszym przypadku aż do ostatniego przejazdu kolejowego, czyli to jest

przejazd kolejowy w Piasku. To tak na bieżąco z tych rzeczy, które się dzieją. Życzę

Państwu jeszcze ostatniego weekendu wakacji spokojnego. Takjak mówię, dużo rzeczy w

Pszczynie będzie się jeszcze działo przez najbliższe dwa dni w niedzielę, natomiastjeszcze

święto sportu na pszczyńskim Rynku, więc życzę, aby ten weekend był spokojny. Na

szczęście do tej pory... I oby tak było nadal... Wszystkie nawałnice, które przechodziły

przez Śląsk, nie wyrządziiy znaczących szkód na terenach gminy Pszczyna. Strażacy

kilkanaście razy wprawdzie interweniowali, natomiast nie były to takie duże zniszczenia,

jakie były kiedyś wcześniej, więc miejmy nadzieję, że również ta pogoda jeszcze się

utrzyma i nie będziemy mieli tutaj takich niebezpiecznych sytuacjijak wcześniej. Życzę

wszystkiego dobrego. Dziękuję”.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka przedstawił informacje 2 działalności Rady Miejskiej

w Pszczynie w okresie międzysesyjnym. Powiedział, że 7 lipca odbyło się wspólne

posiedzenie Komisji Budżetu, Gospodarki, Spraw Społecznych, Sportu i Kultury Fizycznej;

7 lipca odbyła się 60 sesja Rady Miejskiej w Pszczynie; 31 lipca odbyło się wspólne

posiedzenie Komisji Budżetu, Komisji Gospodarki, Spraw Społecznych, Komisji Sportu i

Kultury Fizycznej;31|ipca także w tym samym dniu odbyła się w trybie nadzwyczajnym

61 sesja Rady Miejskiej w Pszczynie; 21 sierpnia odbyło się posiedzenie Komisji Skarg,

Wniosków i Petycji; 29 sierpnia odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Budżetu, Komisji

Gospodarki, Spraw Społecznych i Komisji Sportu i Kultury Fizycznej.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że do Rady Miejskiej wpłynęło pismo

zawierające wniosek z Ogólnego zebrania mieszkańców osiedla Stare Miasto 0

bezzwłoczne podjęcie działań w celu zapewnienia mieszkańcom oraz przedsiębiorcom

infrastruktury niezbędnej do uzyskania dostępu do internetu szerokopasmowego. Dodał,

że przekazał pismo wszystkim radnym do wiadomości z prośbą do Przewodniczącej
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Komisji Gospodarki o analizę tego tematu. Na podstawie stanowiska Komisji Gospodarki

przygotowana została propozycja odpowiedzi, którą odczytał. Propozycja odpowiedzi

stanowi załącznik nr 7 do protokołu sesji. Zapytał, czy do przedstawionej propozycji

odpowiedzi są jeszcze jakieś uwagi, pytania, propozycje zmian? Pytań, uwag, propozycji

zmian nie było i prowadzący obrady poddał propozycję odpowiedzi pod głosowanie.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYM UJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O,

NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Maciej Stieber

NIEOBECNI (1): Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, propozycja odpowiedzi na pismo,

przegłosowana została większością 21 głosów „za", przy 1 głosie „wstrzymującym się",

bez głosów „przeciw". Prowadzący obrady stwierdził, że odpowiedź na pismo została

przez radę przegłosowana wymaganą większością głosów.

11. Głos ponownie zabrał burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol. Poinformował, że osoby

chętne do udziału w pracach obwodowych komisji wyborczych muszą zgłaszać swój akces

do komitetów wyborczych, gdyż te wybory rządzą się nieco innymi prawami i gmina nie

zbiera akcesu do komisji wyborczej. Jeżeli zatem ktoś z Państwa znajomych lub Państwo

chcieliby pracować w komisjach wyborczych, należy pobrać stosowny druk ze strony

internetowej, takie druki są też również u nas w Urzędzie i zgłosić się bezpośrednio do

komitetu wyborczego. Wyjaśnił, że przedstawia tą informację, bo bardzo dużo osób o to

pyta i chce dokonywać takich zgłoszeń w Urzędzie.

12. Przewodniczący rady powiedział, że kolejna sesja planowana jest na 28 września 2023 r.

ad. 7.

Prowadzący obrady stwierdził wyczerpanie porządku obrad. Podziękował wszystkim

za uczestnictwo w obradach i o godz. 1405 ogłosił zamknięcie LXII sesji Rady Miejskiej

iszczynie.
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zek Szczotka
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